
Jaktkommittén Mötesprotokoll
Tollarklubben 000924

Närvarande: Marie, Johan och Ulf.

§ 1 Mötets öppnande.

§ 2 Val av ordförande, Johan Körge.

§ 3 Val av sekreterare, Marie Theorin.

§ 4 Mötet diskuterar för och emot officiella tollingjaktprov år 2003, med
utgångspunkt från vad som framkommit, i medlemmars skrivelse och egna
uppfattningar, gällande rasens framtid.
# Gemensam uppfattning är att tollaren är och skall förbli medlem i
retrieverfamiljen och SSRK.
# En alltför specifik framtoning kan äventyra medlemskap i SSRK.
# Vi bör verka för att tollaren i framtiden skall kunna användas som en allsidig
apportör på all fågel och en hund som även arbetar före skott.
# Det måste närmare utrönas huruvida tollingegenskapen är rasspecifik.
# Championat i rasen visar att tollaren även är en ypperlig spårhund på klövvilt.
# Tollaren skall inte framställas mer specifik än den faktiskt är.
# Våra prov skall tillsvidare vara inofficiella och följa riktlinjer för de övriga
retrieverna.

§ 5 Mötet ger i uppdrag åt Marie att upprätta skrivelse till styrelsen. Skrivelsen skall
godkännas av kommittén före publicering.

§ 6 Information om jaktkommitténs aktivering enligt anmodan, skall utgå till
samtliga undertecknade i skrivelsen.

§ 7 Nästa kommittémöte kommer att hållas i  samband med att svar erhålles från
styrelsens arbetsutskott senast 20/10-00

§ 8 Mötet avslutas.

Sekreterare Marie Theorin

______________________
 


